
REUNIÓ AMPA 09/11/2021 
 
Comença la reunió a les 19.10 h 
Som 11 persones. Es dona la benvinguda als nouvinguts, que son 3 pares/mares de 
primer, un de tercer i un de quart. 
Falta la presidenta, la Maridó Mancebo, que està malalta. 
 
La Glòria Fàbregas llegeix l'ordre del dia. 
 
1.- Consell Escolar. 
La Glòria explica qui l'integra. I que cal presentar representants de pares i mares. Fem 
una crida per si algú es vol presentar. 
La renovació s'havia d'haver fet fa dos anys, però amb el tema Covid, no es va poder 
fer. 
 
Avui surten els candidats i el dia 25 de novembre es pot venir a votar de 18 a 19 h. La 
reunions son entre 3 o 4 a l'any. Sempre reunions a la tarda. 
 
Es presenten voluntàries: 
Glòria Fàbregas (mare de Pau Fàbregas de 2n) 
Ester Fort (mare de Guiu Borràs de 4t) 
Maridó Mancebo (mare d’Héctor Pelegrí de 2n) 
Pamela Fernández Gala (mare d’Iván Reyes 3r) 
 
Decidim fer una crida a través del whatsapp, a veure si algú més es presenta. 
 
2.- Renovació de càrrecs de l’AMPA 
S'explica que al juny es van haver de renovar els càrrecs i que es va triar la Maridó 
Mancebo com a presidenta, Anna Mas como secretaria, i la Paula com a tresorera. 
(Preguntar a la Mar Valencia si ja ha presentat els papers amb els nous càrrecs de la 
Generalitat). 
 
Es demana als assistents que no hi són, si volen entrar al grup de whatsapp. 
 
3.- Reunió amb direcció 
Es fa un resum de la reunió que va tenir l’AMPA amb la direcció.  
A la reunió es va parlar de: 
—Renovació del Consell Escolar 
—De la subvenció que ha rebut l’institut (PMOE) i que es destinarà a: 

 
· La nova aplicació, el Tokkapp, que es posarà en funcionament aviat que és 
perquè les famílies puguin donar autoritzacions i eliminar el paper 
 
· Excursions i colònies, perquè tot l’alumnat pugui participar i s’hagi de pagar el 
menys possible 
 
· Estudis d’escoles oficials d’idiomes dels alumnes d’institut 
 
· Muntar un taller de batucada (a les tardes) 
 

—Han rebut una subvenció de la Fundació La Pedrera, que es destinarà a una obra de 
teatre que han de muntar l’alumnat de 3r i que l’any vinent es presentarà al 
Temporada Alta. 



—L’alumnat de 2n participen enguany en una Cantata. 
—Els nois i noies de 4r estan preparant una obra de teatre a l’assignatura optativa 
d’Arts Escèniques. 
—L’Institut segueix treballant per aconseguir el batxillerat artístic 
 
 
4.- Nou institut 
A Salt es construirà un nou institut al costat del parc Monar. La direcció de l’Institut va 
explicar que ha demanat a la Generalitat com vol l'institut. Però la Generalitat no li vol 
donar les aules que demana. 
 
Des de l’AMPA es comenta que potser hauríem de posar-nos-hi una mica.  
Es suggereix demanar una reunió amb el departament per pressionar. La gent es 
queixa que encara s’estigui en barracons. 
 
Aquest any ja hi ha tres grups de primer. Cada vegada hi ha més alumnes i menys 
espai per ocupar.  
 
Demanarem a la Pilar que ens ho expliqui bé. 
 
5.- ESCENARI 
També es parla que la directora de l’Institut , la Pilar, va demanar si es podia fer un 
escenari, un projecte que l’AMPA volia fer però que ha quedat encallat. 
 
Això queda pendent. Potser caldria pensar si es pot fer o no. Hauria de ser fixe, però 
que es pugui traslladar i que compleixi les mesures de seguretat. Sense sostre i que 
aguanti la intempèrie. 
 
La Pamela diu que li preguntarà a la seva parella, que és fuster, a veure si troba 
alguna solució. 
 
Precs i preguntes: 
No n'hi ha cap. 
 
La Glòria parla del Mercat de les Ampes. Explica en què consisteix: és un mercat de 
segona mà un dissabte al matí. Qui tingui material el pot portar a l'escola. 
 
També explica que muntem la paradeta de Salvador Sunyer  per Sant Jordi i que 
venem llibres de segona mà i roses. Els de 4t ajuden a vendre roses per guanyar 
diners per l'excursió de final de curs. 
 
La Glòria demana la col·laboració dels pares en totes aquestes coses, perquè 
participin. 
 
I es dona la sessió per tancada a les 19.44 h. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 


